
 

Αθήνα, 3 Νοεμβρίου 2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς: τον Υπουργό Υγείας 

 Τον Υπουργό Ψηφιακής Διακυβέρνησης 

 

Θέμα: Χωρίς ίντερνετ το Κέντρο Υγείας Σαλαμίνας 

 

Ο Επίτιμος Πρόεδρος της Ομοσπονδίας Εξωραϊστικών Εκπολιτιστικών 

Συλλόγων Σαλαμίνας κ Νίκος Ευθυμίου, με επιστολή του στις 2/11/2021, με 

αφορμή την προσωπική του εμπειρία το Σάββατο 30 Οκτωβρίου οπότε και 

υποχρεώθηκε να απευθυνθεί στο Κ.Υ Σαλαμίνας προκειμένου να 

αντιμετωπιστεί τραυματισμός του στο δάχτυλο, καταγγέλλει πως το Κέντρο 

Υγείας Σαλαμίνας δεν διαθέτει ίντερνετ με αποτέλεσμα οι γιατροί να μην 

μπορούν να προβαίνουν σε συνταγογράφηση αν ο ασθενής δεν έχει 

ηλεκτρονική συνταγογράφηση, την οποία και κάνουν από τα προσωπικά τους 

κινητά τηλέφωνα με χρήση των δικών τους δεδομένων. 

Κατόπιν των παραπάνω, 

Ερωτώνται οι κκ Υπουργοί: 

1. Είναι ενήμεροι για το παραπάνω; 

2. Ισχύει πως το ΚΥ Σαλαμίνας δεν έχει πρόσβαση στο ίντερνετ; 

3. Αν ναι, για ποιο λόγο και πόσο διάστημα συμβαίνει αυτό; 

4. Ποιες άμεσες ενέργειες θα γίνουν προκειμένου να επιλυθεί το 

πρόβλημα και να μπορούν οι γιατροί να συνταγογραφούν φάρμακα 

στους ασθενείς; 

Η ερωτώσα βουλευτής 
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